
6 ΣΑΒΒΑΤΟ. 18 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 1999 

ΠΕΛΤΙΚΟΓΛΟΥ: Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω που ανταποκριθήκατε στην 

πρόσκληση μας να παρευρεθείτε εδώ όλοι για να λύσουμε διάφορα 

προβλήματα, όπως θα σας αναφέρει η δις Φρόσω στη συνέχεια, που 

ενδιαφέρουν όλες τις Δημοτικές Λαϊκές Βιβλιοθήκες Μέσα σε μια αγαστή 

συνεργασία να μπορέσουμε να βρούμε λύση κατά το δυνατόν όλων των 

προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε, με την ιδιομορφία που έχει κάθε Δημοτική 

Βιβλιοθήκη. Πιστεύω μ' αυτή την πρώτη συνάντηση να κάναμε την αρχή και με 

τις επόμενες, οι οποίες θα συνεχίσουν, μέσα σε ένα διάστημα το συντομότερο 

δυνατό, να επιτευχθεί μία ομοφωνία όσον αφορά την οργάνωση μας, την σε 

επιστημονικό και πρακτικό επίπεδο συνεργασία μας", ώστε να μην υπάρχει ούτε 

πρόβλημα, το ευχόμεθα, ούτε καμιά ανομοιομορφία στις Λαϊκές Δημοτικές 

Βιβλιοθήκες. 

Θα ήθελα να ευχαριστήσω τον κ. Δήμαρχο του Ηρακλείου Αττικής, τον κ. 

Γιώργο Μαστοράκο, ο οποίος βρίσκεται σήμερα μαζί μας, τον πρόεδρο της 

Βιβλιοθήκης μας και Δημοτικό Σύμβουλο κ. Χρήστο Τσουλουχά, και όλους εσάς 

που σήμερα παρευρίσκεσθε εδώ πέρα. Επειδή έχουμε ήδη αργήσει, δεν θέλω 

να μακρυγορήσω στην εισαγωγή και δίνω το λόγο στη δεσποινίδα Φρόσω 

Παυλίδου, βιβλιοθηκάριο της Δημοτικής Βιβλιοθήκης του Δήμου Ηρακλείου, για 

τον χαιρετισμό και την ενημέρωση σας, όσον αφορά την πρόσκληση που σας 

απευθύναμε να συνέλθετε. 


